
Antwoord op het advies van de raad voor lokale economie en toerisme op het belastingsreglement 

exploiteren van toeristische logies. 

 

1. Waarom alleen belasting in de toeristische sector? 

We hebben een aantal jaren geleden inderdaad de belasting op drijfkracht  afgeschaft zodat een 

bepaalde economische sector, vooral de maaksector, hiervan werd vrijgesteld. Maar elke 

vennootschap of onderneming op ons grondgebied betaalt nog steeds milieubelasting.  

Als gemeentebestuur  investeren we ook veel in de toeristische sector zowel op vlak van 

promotie, van productontwikkeling,  van infrastructuur  en ook van personeel. Andere 

economische sectoren zoals landbouw of kleinhandel genieten niet van een dergelijke 

gemeentelijke ondersteuning. 

 

2. Openlucht recreatieve sector -> forfaitair systeem 

Het gemeentebestuur wenst naar een administratieve vereenvoudiging te gaan zowel voor de 

belastingbetaler als voor de gemeentelijke administratie. Bij een forfaitair bedrag zijn er geen 

discussies meer over het aantal overnachtingen. Het aantal slaapplaatsen wordt uit het 

basisregister Vlaams logiesaanbod gehaald.  

 

3. A. Er is een verschil tussen aangemelde en vergunde bedrijven 

Het gemeentebestuur Kasterlee volgt hier de richtlijnen die uitgezet zijn door Toerisme 

Vlaanderen.  

3.B. Illegale uitbatingen actief opsporen en sluiten  

Alleen vergunde en aangemelde uitbatingen worden gepromoot door Toerisme Kasterlee via onze  

communicatiekanalen. De niet gekende uitbatingen  genieten deze promotie niet. 

4.  ondeelbaarheid van belastingen op 1 januari 

Belastingsreglementen zijn ondeelbaar. Er wordt steeds gewerkt met de  toestand op een bepaalde 

datum. . 

5. vrijstellingen 

Het is een algemene regel dat het gemeentebestuur bij zichzelf geen belastingen invordert. Maar wij 

kunnen bij deze ook formeel stellen dat het gemeentebestuur van Kasterlee heeft geen intentie om 

welke vorm dan ook van logies te openen of uit te baten..  

In Kasterlee bestaat  een lange traditie van jeugdkampen. Dit is een sector die met  vrijwilligers werkt 

en naast recreatieve ook pedagogische doelstellingen heeft.  Daarom achten we het  billijk om de 

vrijstelling waarvan deze sector geniet verder te bestendigen. . 

Argument 3:  

Dit argument is voor ons niet  duidelijk en vergt  verdere toelichting om hierop een correct antwoord 

te formuleren.. 


